高雄市立圖書館個人借閱證eq \o(\s\up 18(□新辦),\s\do 6(□補辦))申請表 
Application Form of Kaohsiung Public Library Card
日期：    年(yyyy)    月(mm)    日(dd)        新卡編號(由館員填寫)：                
	1.姓名(Full Name)：
   2.性別(Gender)：□女(Female)   □男(Male)

	3.讀者職業類型(請勾選) (Occupation)：
4.□(學生Student、兒童Kid)    □(軍公教Government & Teacher)
4.□(工商Industry & Business)   □(農漁牧Agriculture)   □(其他Other)

	4.□身分證字號(National ID No.)：              

4.□統一證號、護照證號(Uniform ID No./Passport No.)：               

4.□居留證號、入出境許可證(Residential Certificate No./Permit No.)：               


5.出生日期(Full Birth Date)：     年(yyyy)/     月(mm)/     日(dd)(密碼設定值Default PIN code)

	6. E-MAIL：

※訂閱文化局及本館電子報：□是(Yes)  □否(No)
                                                              (Please check yes if agree to register for e-paper of KHCC & KPL)

	7.戶籍地址：
	郵遞區號
(Post Code)
□□□-□□ 
	　    縣　　 區市　　 路(Rd.)
　    市　   鄉鎮　　 街(Street)
(City/County)    (Dist./Township)                     
	  巷(Ln.)　弄(Aly.)      號(No.)　樓(F)

	8.通訊地址：

	  □同戶籍地址

    (請打勾免再填寫)

    (as above please tick off)


	郵遞區號

(Post Code)

□□□-□□
	　    縣　　 區市　　 路(Rd.)
　    市　   鄉鎮　　 街(Street)
(City/County)    (Dist./Township)                     
	 


	9.電話號碼(Contact Tel.)：
    10.行動電話號碼(Mobile)：                   

	11.□使用一卡通借書(請打勾並刷卡)(Agree to integrate into iPASS Card, please check and swipe your iPASS Card)



	12.代辦人(Applicant’s Representative)：





 
13.代辦人身分證字號(Applicant’s Representative’s National ID No.)：                 

	本人
因無法親自到館辦證，委由
         持本人身分證暨代理人身分證至貴館申請辦理借書證，如有偽造事實，願負一切法律責任。
I                (Applicant signature) hereby authorize my representative                (Representative signature) to apply to the Kaohsiung Public Library for library card by dint of my National ID card and my representative’s National ID card. Due to inevitable factor, I am unable to come in person; Above information are all true, if not, I will bear any legal responsibilities should they incur.


說明(Notice)：

1、 中華民國國民申辦個人借閱證請填身分證字號；大陸人士請填統一證號、居留證號或入出境許可證號；外籍人士請填寫統一證號或護照證號。


Applying for a personal library card, please fill out this application form with your Uniform ID No. /Residential Certificate No. /Permit No. /Passport No. Nationals of Taiwan apply with ID card, mainland Chinese with residence documents, foreign nationals with residence permits or embassy documents.
2、 本館依據「個人資料保護法」第15、16條及「高雄市立圖書館閱覽注意事項」蒐集申請人的姓名、身分證統一編號、電話及地址等個人資料，作為圖書資料借閱憑據。申請完成後，申請人得依「個人資料保護法」第3條之規定，向本館提出申請補充、更正或請求刪除等。(請攜帶申請人的身分證或身份證明文件正本至就近分館辦理。)
Kaohsiung Public Library is based on Article 15, 16 of “Personal Information Protection Act"; and "Kaohsiung Public Library Reading Notes", collecting the applicant's name, ID card numbers, telephone numbers, addresses and other personal information as the borrow credentials of library books. After the application is completed, according to Article 3 of "Personal Information Protection Act", the applicant can make an application to KPL for supplement, correction or deletion request. (Please bring the applicant's ID card or original identity documents to the nearest branch to apply for library card.)
3、 本館將於不損害申請人的個人權益原則下進行個人資料之處理及利用，並基於公共利益為統計使用且無從識別特定之讀者。

Kaohsiung Public Library is without prejudice to the applicant's personal interests, processing and use of personal information is under the principle of individual rights and for statistical use only based on the public common interests, it cannot be identified of a particular reader.
4、 個人借閱證應依本館規定每六年驗證乙次，憑身分證或身份證明文件辦理驗證。

Personal library card should be verified every six years in accordance with the provisions of Kaohsiung Public Library, handling verification with the ID card or original identity documents.

5、 申請人需填寫本申請表，如不填寫則無法發給個人借閱證。

Applicants are required to fill out the application form, if not the library card cannot be issued.

 (Date)                                                (Membership No.) (Fill in by staff)





 (Permanent Address)





 (Mailing Address)





□通訊地址





巷(Ln.)　弄(Aly.)      號(No.)　樓(F)








